

## PRIORITY BOOKING FOR ANDY WORLD CLUB ONLY

## 《今天 ... is the Day 刘德华巡回演唱会2024 - 新加坡站》

SINGAPORE INDOOR STADIUM 10 - 13 October 2024, THURSDAY - SUNDAY CAT1 - SGD433 /PER TICKET (SGD398 + SGD5 BOOKING FEE + SGD30 ADMIN FEE) CAT2 - SGD373 /PER TICKET (SGD338 + SGD5 BOOKING FEE + SGD30 ADMIN FEE)

CAT 1 票价 \$433新币/一张 \*包括 \$5 新币票务费和\$30行政费 CAT 2 票价 \$373新币/一张 \*包括 \$5 新币票务费和\$30行政费

		1	Т	T
DATE 日期	10/10/2024 (星期四)	11/10/2024 (星期五)	12/10/2024 (星期六)	13/10/2024 (星期天)
CIRCLE THE NUMBER OF TICKETS AND PRICE CATEGORY ACCORDINGLY 请围起门票数量与价位				
*TICKET LIMIT: 4 TICKETS PER MEMBER PER ACCOUNT ** 全天最多 4 张门票	1/2/3/4	1/2/3/4	1/2/3/4	1/2/3/4
SGD 433 PER TICKET (CAT 1) 一张门票新币 \$433		X TICKET(S)	=	\$
SGD 373 PER TICKET (CAT 2) 一张门栗新币 \$373		X TICKET(S)	=	\$
TOTAL (SGD) 总金额(新币)				\$
PERSONAL PARTICULARS 个人资料				
ANDY WORLD CLUB MEMBERSHIP NUMBER 会负号码				
full NAME 全名				
email address (VERIFIED WITH TICKETMASTER SINGAPORE ACCOUNT) 有效电邮地址(拥有TICKETMASTER SINGAPORE 東户)				
PHONE NUMBER (VERIFIED WITH TICKETMASTER SINGAPORE ACCOUNT) 手机号(拥有TICKETMASTER SINGAPORE 繋戸)				
TERN 条軟和条件	IS & CONDITIONS 条痕	<b>大如下</b>		
所有订单必须最迟于 2024 年 7 月 15 日下午 3:00 前发送至 awcorders	ingapore@unusual.com	.sg.		
<b>请确保所提供的电子邮件地址拥有 Ticketmaster Singapore 账户</b> 。请 注册您的个人账户。请注意,每个账户都与电子邮件绑定,并需要有				
请注意以下事项: 1. 預购収适用于 CAT1 - CAT2 门票, 得次交易仅限 4 张门票, 门票税 2. 请勿在提交后重新发送或增加或减少门票, 因为这会增加错误订章 3. 订单将于 2024 年 9 月 5 日前处理完毕, TICKETMASTER 将向您交送 4. TICKETMASTER 只提供电子门票。 5. 恕不提供任何雇位图,也无法上您选择座位或区域。	单或无订单的可能性。 全一个有效期为 48 <b>小</b> 时			
6. 所有通过ANDY WORLD CLUB购票者的门票将受主办方、演出场地和 付數 TICKETMASTER 只接受 Visa、Master 借记卡或信用卡。	u票务代理的条款和条f	牛约束。若不遵守任何木	日关条款将可能导致您	的门票作废。
请勿在任何社交媒体平台上发布/分享此信息。门票严禁转售。				
TERMS AND CONDITIONS				
All orders have to reach awcordersingapore@unusual.com.sg, latest by 1	15 July 2024, 3:00pm.			
Please ensure that the email address provided has a Ticketmaster Singapore Account. To sign up for your personal account, go to https://ticketmaster.sg/login/Do note that each account is tied to an email and a valid mobile number is required for verification.				
Please take note of the following:  1. Pre-order for CAT1 - CAT2 tickets only, limited to 4 tickets per account  2. Do not re-send and add or reduce tickets after submission as it increas  3. Orders will be processed by 5 August 2024. A payment link valid for 48 make payment before it expires on 7 August.  4. Only e-tickets would be provided.  5. No seat plan is available. We will provide best seats available. There we  6. Tickets purchased through AWC are subject to the terms and condition	ses the likelihood of wro thours will be sent to yo will be strictly no choosin	ng orders or no orders. u, kindly keep a look out g of seats and blocks.		
and conditions may result in your ticket being voided.  PAYMENT  We accept Visa, Master, debit and credit cards only.				
Kindly refrain from posting / sharing this on any social media platforms.	. Strictly no re-sale of tio	kets.		
如果所选日期没有空票,请为我分配另一个有空票的演出日的门票	Acknowledgement <b>确</b> (随机分配)。	<b>Х</b>		
□是。请分配其他演出日的门票 □ 否.请取消我的订单				
本人确认上述订单准确无误,并遵守相关条款和条件。 主办方不对提交的任何错误订单负责,也无义务受理任何争议。				
提交前请仔细核对。				
□ <b>我确</b> 认上述内容				
If the selected date is not available, please allocate me tickets on anothe  YES, please allocate tickets for another show day	r show day with availab	lity (assigned randomly).		
□ NO, please cancel my order  I acknowledge that the order above is accurate and adheres to the terms and conditions.  The organizer is not responsible for any wrong orders submitted and is not obliged to entertain any disputes.				
The organizer is not responsible for any wrong orders submitted and is not obliged to entertain any disputes.  Please check carefully before submission.  □ YES, I acknowledge the above				
L 1L3, i acknowledge tile above				

UnUsUaL Entertainment Pte Ltd **常凡换乐有限公司** 45 Kallang Pudding Road #01-01 Alpha Building Singapore 349317 Tel: (65) 6841 4555 Fax: (65) 6841 0129 Website: www.unusual.com.sg Co. Reg. No: 200300093R